
 

 
MR notulen d.d. maandag 23 september 2024 
 
Aanvang 19.30 uur Directiekamer 
 
 
Afwezig; Niemand van de MR 
 
24-19 Opening; Welkom Mieke Klijbroek-Hink 
 
24-20 Vaststellen van de agenda 
 
-Dyscalculie  
 
24-21 Agendapunten met directie 
 
· Update over betaling vrijwillige ouderbijdrage 
We hebben niet alle betalingen binnen, helaas. Wel hebben meer ouders 
betaald dan vorig jaar. Het is gissen naar de reden van de ouders die al 
meerdere jaren achtereen niet betalen. We bekostigen hier de schoolreisjes 
en dergelijke van.  
 
· Vaststellen kampbijdrage 2025 
Door de succesvolle acties van groep 8 (carwash 2 jaar geleden, markt 
vorig jaar) is de geplande verhoging van 5 euro niet nodig geweest en is 
het 75 euro gebleven. Er is dit jaar een actie gepland rond Sinterklaas en 
dan kunnen we ruim van tevoren inschatten of er dit schooljaar een 
verhoging naar 80 euro nodig is of niet.. 
 
· Noodplan 2024/2025 bij zieke leerkracht 
We hebben een nood box.  
Mocht er een zieke leerkracht zijn en we kunnen het niet extern of intern 
opvangen, dan verdelen we de desbetreffende groep over de andere 
groepen met een noodpakket werk. In de praktijk zullen er dan 2 á 3 
kinderen bij een andere groep geplaatst worden.  
Mochten er meerdere leerkrachten afwezig zijn op een dag dan kunnen we 
overgaan tot het thuis laten blijven van de kinderen.  
Bij langdurige afwezigheid van de leerkracht zoeken we andere 
mogelijkheden.  
 
· Plannen voor subsidie basisvaardigheden 
Vorig jaar juni hebben wij een groot bedrag mogen ontvangen om te 
investeren in ons onderwijs. We willen voortborduren op de reeds 
ingeslagen weg. We hebben nieuwe methodes aangeschaft voor rekenen, 



 

taal en spelling. Daarop evalueren we en kijken we wat we verder nodig 
hebben.  
Daarnaast willen we bij andere vakken zoals burgerschap, begrijpend lezen, 
technisch lezen en wereldoriëntatie ook vernieuwing. Het mooiste is als dit 
vakoverstijgend kan.  
Verder willen we op het gebied van materialen nieuwe (en meer) 
chromebooks etc. 
Het bericht dat we een bedrag hebben gekregen is pril, en het team moet 
zich er nog over buigen.  
 
Wat doen we met dyscalculie? Dit is een vraag die wordt voorgelegd aan 
de stuurgroep rekenen. De stuurgroep mag Inge als vraagbaak gebruiken 
omdat zij zich er in verdiept heeft in het verleden.   
 
· Notulen mei AKKOORD 
 
24-22 Ingekomen stukken /mededelingen 
 
24-23 Mededelingen OC 
 
24-24 Wat verder ter tafel komt en rondvraag 
 
Mieke Klijbroek-Hink is enthousiast geworden om toe te treden tot de MR. 
 
Sluiting 
 


